
Rondvraag 3 Commissie MME d.d. 28 mei 2018  

De fractie van de SP heeft een rondvraag ingediend: 

 

Met ingang van juli 2018 wil NS 50 cent extra balietoeslag heffen als u aan de balie uw OV-

Chipkaart wilt opladen. 

NS wil dat andere vervoerders meedoen, de bussen en de tram dus. 

Kan de gedeputeerde ons antwoord geven op de volgende vragen: 

Zijn de vervoerders gerechtigd dit te doen? 

Gaat u de vervoerders adviseren, dan wel sommeren, dit niet te doen? 

Deze maatregel gaat gevolgen hebben voor de OV vervoersstromen, heeft u daar al inzicht 

in, zo nee wat gaat u ondernemen om dit inzicht wel te krijgen? 

( Het lijkt ons van belang voor zowel het bus vervoer, als ook de tram, om te weten wat dit 

met de reizigers gaat doen, met het oog op investeringen e.d.)  

Het college heeft meermaals aangegeven dat er meer mensen gebruik zouden moeten 

maken van het OV en dat het de mensen zo makkelijk mogelijk gemaakt moet worden, is 

deze maatregel daar dan bevorderlijk voor? 

 

 


